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Abstract (en)
Objects of composite yarns of loop pile type, process for their manufacture and scouring products containing such yarns in their structure. The said
yarns (1) comprise a core (2) around which is wound, at a distance, in a floating manner, at least one yarn (3) exhibiting at least one sharp ridge, in a
helix with nonadjoining turns (4). The said turns (4) of the helix are distributed irregularly along the said core (2) and are in places stretched (4a), in
places gathered (4b) with each other to form small loops (4b). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objets des fils composites de type bouclette, un procédé pour leur fabrication et des produits de récurage renfermant
de tels fils dans leur structure. Lesdits fils (1) comprennent une âme (2) autour de laquelle est enroulé, à distance, de manière flottante, au moins un
fil (3) présentant au moins une arête vive, selon une hélice à spires (4) non jointives.Lesdites spires (4) de l'hélice sont réparties, le long de ladite
âme (2) de façon irrégulière, tantôt étirées (4a), tantôt ramassées (4b) sur elles-mêmes pour former des bouclettes (4b). <IMAGE>
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